
 
 
 
 

 
投注戶口獎金 / 彩金 / 投注金額申領表格 

Betting Account Prize / Dividend / Bet Amount Claim Form 
 

申領人個人資料 CLAIMANT’S PERSONAL DETAILS 

姓 Surname 名 Other Names 投注戶口號碼 Betting Account Number 

   

地址及聯絡電話號碼 Address & Contact Telephone No. 

 

 

 

申領注項細節 CLAIMED BET DETAILS 

賽事 / 球賽 / 攪珠日期 Race Meeting / Match / Draw Date  

注項類別 Bet Type  

場次 / 球賽編號 / 攪珠期數及投注選擇 Race / Match No. / Draw No. & Selection  

單位投注額 Unit Bet Amount  

注項面值 Bet Value  

有關彩金 / 獎金 Relevant Prize / Dividend  

申領款項 Amount Claimed  

 
申領之交易細節 CLAIMED TRANSACTION DETAILS 

交易日期 Transaction Date 時間 Time 職員編號 Operator Number 互動投注 Interactive Service 

   是 Yes [  ] 否 No [  ] 

 
申領理由 REASON FOR CLAIM 

 

 

 
 

茲證明上述由本人呈報之申領資料內容，就本人所知及相信乃全屬正確。本人知悉及同意馬會將代表香港馬會賽馬博彩有限公司、香港馬會足球博彩有限公司及/或香港馬會獎劵有限公司並根據可不時修訂之

《賽馬博彩規例》、《足球博彩規例》、《獎劵規例》及/或《博彩設施規例》處理本人之申領。本人明瞭由本人呈報之任何誤導、不確或不全資料﹝以馬會意見為準﹞將導致就本人申領所作之調查遭受延誤。 

I certify that the contents of the above claim details submitted by me are true to the best of my knowledge and belief. I acknowledge and agree that the Club shall handle my claim on behalf of HKJC Horse Race Betting Limited, 
HKJC Betting Limited and/or HKJC Lotteries Limited, and in accordance with the Horse Race Betting Rules, Football Betting Rules, Lotteries Rules and/or Betting Facilities Rules as amended from time to time. I understand that 
any misleading, incorrect or Football incomplete information (in the opinion of the Club) submitted by me shall result in a delay in the investigation of my claim. 
 
本人知悉及同意，接受此表格並不表示馬會及/或其附屬公司承認任何責任。 

I acknowledge and agree that no admission of liability whatsoever is made by the Club and / or its subsidiaries in accepting this form. 
 
茲聲明本人已閱悉及明瞭馬會於本人填寫表格前提供之有關個人資料（私隱）條例之通告。 

I declare that I have read and understood the notice relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance provided by the Club to me before I fill out this form. 
 

日期  戶口持有人簽署  

Date:  Signature of Account Holder:  
 
投注戶口及其所有交易均受不時修訂之《賽馬博彩規例》、《足球博彩規例》、《獎劵規例》及/或《博彩設施規例》之約束。 

Betting account and all transactions are bound by the Horse Race Betting Rules, Football Betting Rules, Lotteries Rules and /or Betting Facilities Rules, as amended from time to time. 
 
註:請郵寄至新界沙田馬場沙田通訊及科技中心，香港賽馬會顧客服務部 

Remarks : Please mail to Customer Care, The Hong Kong Jockey Club, Sha Tin Communications & Technology Centre, Sha Tin Racecourse, New Territories. 
 
(04/2016) 
 
 


